

Utgår vid detta möte – om det är något särskilt som behöver uppmärksammas lyfter vi det.

§8. Rapport från kansliet

Josefine får jobba mer på kansliet.

Sponsorer ska ha upp skyltar i hallen och vi behöver lösa det med hjälp av en skylift. Söndagar är det mindre uthyrt i hallen och söndag 20/10 föreslås som dag.

Förfrågan har kommit om samarbete kring barngympan och vi svarar att vi är intresserade.

§9. Föranmälda/Pågående frågor

Othilias run – utvärdering. Lyckat arrangemang och fint genomfört. Roligt och alla funktionärer gjorde ett fint jobb. Satsa mer på det som en händelse/fest i samhället. Polistillståndet behöver sökas tidigare eftersom vi fick besked två dagar före evenemanget. Nedräkning och resultat/rekord behöver annonseras. Tydlighet om att det går att springa eller gå. Speaker med pep behövs också. Fotografering på ett ställe utmed banan för "blänkarbilder"? Närmare 31 510,00 blev resultatet för insamlingen.

Idrott för alla (Leaderprojektet) – utvärdering av genomförda aktiviteter och planering av kommande aktiviteter. 22 september kom mellan 50-60 personer, barn och föräldrar deltog. Många mindre barn deltog och där behöver vi fokusera mer. Det här är en aktivitet som vi skulle kunna ha mer utav oftare. Fråga idrottsfritidsgänget om de kan ställa upp tillsammans med några vuxna. Lisa har bokat hallen två söndagar, 13 oktober (yngre åldrar) och 3 november (fyspass för barn över 6 år tillsammans med förälder). Föreläsning 17/10.

Zombierun – 25 oktober kl. 18.30 (lilla loppet - barn) och 19.30 (längre vändan - vuxna). Josefssons maskin sponsrar med zombies och material (marschaller?). Kostnad: minst 20,00 kr.

Ledarträff – förslag 9 november 14.00-16.00, knäkontroll och styrkeövningar – avslutande aktivitet på Mellevi. Lisa kollar med Marielle.

§10. Övriga frågor

Klippkort för motionsinnebandy. Styrelsen ger sitt OK till detta och sedan utvärderas det.

Belysning på stora gräsplanen efterlystes och fråga är ställd.

Fotbollsplanen är stenhård och gropig och behöver fixas i ordning till nästa säsong. Punkt på nästa styrelsemöte.

Rinken – Ska föreningen anordna is så behöver det röjas på ytan innan (Bjud in Hasse och Peter + ytterligare några till ett möte om några veckor.)

Fråga om man får sälja vad man vill i laget eller ska styrelsen fatta beslut? Det är upp till varje lag att ordna med detta, men det får inte konkurrera med det som styrelsen anordnar.

§11. Nästa möte

Söndag 17 November 18.30 på Mellevi

Ordförande:

Justerare:

